
Styrelsemöte Skummeslövs tennisklubb 2023-09-10 
 

Plats: Skummeslövs tennisbanor 

Närvarande: Matilda Selldén, Olof Selldén, Alf Nilsson, Britt-Marie Andersson, Sven Andrén, Richard 

Sandslätt 

1. Mötets öppnande och val av ordförande 

Alf Nilsson valdes till ordförande. 

 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Protokollförare 

Olof Selldén valdes till protokollförare. 

 

4. Justeringsperson 

Matilda Selldén valdes till justeringsperson. 

 

5. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi Årets resultat är något bättre än föregående år. Klubbens räntekostnader har ökat, 

men kostnaderna för el har minskat. Intäkterna för padeln har halverats, något större intäkter 

för uthyrning av tennisbanor. Något mindre intäkter för lägerverksamhet. Årets goda resultat 

består i minskade lönekostnader. Till och med augusti månad har klubben ett positivt resultat 

på cirka 375 000 kr. 

 

Klubben har under säsongen haft stor hjälp av Joakim på Föreningsrådet i Laholm. 

 

Skummeslövsspelen hade något lägre intäkter än föregående år, det var färre anmälda 

deltagare. Tävlingen genererar cirka 60 000 kr i vinst. 

 

7. Skummeslövsspelen 2024 

Det har inkommit fler intressenter för att drifta Skummeslövsspelen. Klubben har redan ett 

väl fungerande samarbete med en aktör som styrelsen värnar om. Önskemål från årets 

deltagare är att tävlingen blir något mer digital för att för snabbare uppdatering om när 

matcher ska spelas eller om vädret gör att vi behöver ställa in. Styrelsen ska under nästa år 

försöka att få spelen mer anpassade efter önskemålen för att nå god service. 

 

8. Tennisskolan 2024 

Till nästa år kommer styrelsen att förorda Dan-Anders Carrigan att undvika Matchi som part 

för att anmäla elever. Det blir onödigt mycket administration för klubben. 

Styrelsen har varit mycket nöjda med verksamheten som Dan-Anders har bedrivit, och har 

bara hört positivt från deltagare. 

 

9. Iordningsställande av banorna 2024 



Klubben fortsätter att samarbeta med Håkan Gustavsson under år 2024. Nästa vår ska 

klubben försöka hyra in ytterligare en vält samt undersöka om Föreningsrådet kan bistå mer 

med kontinuerlig hjälp. Under september månad kommer styrelsen träffa Föreningsrådet för 

att undersöka vad klubben kan få hjälp med. 

 

10. Investeringar 

Styrelsen påminner Magnus Gustafsson om nya borstar och nät. Enligt investeringsplanen är 

byte av stolpar och stängselnät på bana 6-9 samt omläggning av plattor det som ses som mest 

akut. Vid mötet med föreningsrådet tittar styrelsen på vad som ska göras härnäst. 

 

11. Övrigt 

Styrelsen diskuterade hur padeln ska kunna öka, klubben ställer sig positiv till nya idéer. 

Richard och Eric gör nya försök till att få fart på aktiviteter på padelbanorna. Eric har gjort 

mycket gott under sommaren med försök till mindre tävlingar och aktiviteter. 

 

Det har inkommit önskemål om att uppdatera hemsidan med styrelsemedlemmar, Björn får i 

uppdrag att justera hemsidan. 

 

Personalen i kiosken som utmärkte sig som extra duktiga kommer att erbjudas tjänst nästa 

sommar. 

 

12. Datum för nästa möte 

Klockan 10.00, 1/10 på tennisbanorna för städdag. 15/10 nästa styrelsemöte klockan 10.00 

Bread and butter. 

 

13. Avslutning 

Ordförande tackade för mötet. 

 

Vid protokollet 

Olof Selldén 

 

 

 

Mötets ordförande    Justeringsperson 

Alf Nilsson    Matilda Selldén                                                                                                                


